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    PROCES-VERBAL 
 

 

 

 

Incheiat azi, 17 MAI 2016 in sedinta DE INDATA a Consiliului Local Fagaras, 

sedinta convocata in conformitate cu prevederile art.39, alin.(1) si (3), cu respectarea 

prevederilor alin.(5) si (6) din Legea nr.215/2001 privind administratia publica locala, 

republicata, modificata si completata. 

 

 Sedinta a avut loc in sala de sedinte a Primariei Fagaras, incepand cu orele 11:00. 

 

 Domnul presedinte de sedinta:Delcea Cornel Marius: anunta ca sedinta este 

legal constituita, fiind prezenti 10 consilieri, absenti-9 consilieri:dl.Bardasuc Ilie, 

dl.Gabor Constantin, dl.Grama Mihai, dl.Husea Virgil, d-na Judele Michaela, 

dl.Mehedintu Ion, dl.Mogos Remus, dl.Pintea Cornel si dl.Tatar Daniel. 

 

Participa:reprezentanti ai mass-media locala. 

 

 Din partea primariei participa: dl.viceprimar-Catalin George Cirje, d-na 

Claudia Milea-Birou Proiecte, Achizitii Publice, Investitii (secretar interimar al 

Municipiului Fagaras) si d-na avocat Doinita Lucia Moga. 

 

 Doamna presedinte:Prezinta si supune spre aprobare proiectul ordinii de zi, 

dupa cum urmeaza: 

 

 1.Informare Consiliul Local cu privire la Dosarul nr. 1779/62/2016 având ca 

obiect cerea de chemare în judecată a Consiliului Local în calitate de autoritate tutelară şi 

obligarea de a propune numirea candidaţilor pentru funcţia de membru în Consiliul de 

Administraţie la SC SALCO SERV SA . 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe odinea de zi si se aproba 

in unanimitate-10 voturi pentru. 

 

2.Interpelări. 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe odinea de zi si se aproba 

in unanimitate-10 voturi pentru. 

 

 Se trece la discutarea ordinii de zi. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de pe ordinea de zi:” Informare Consiliul 

Local cu privire la Dosarul nr. 1779/62/2016 având ca obiect cerea de chemare în 

judecată a Consiliului Local în calitate de autoritate tutelară şi obligarea de a propune 

numirea candidaţilor pentru funcţia de membru în Consiliul de Administraţie la SC 

SALCO SERV SA .’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’Ne-am intrunit astazi aici pentru ca dl.primar ne-a chemat 

in judecata pentru ca am votat respingerea acelei comisii a Consiliului de Administratie al 

S.C.Salco Serv S.A. Fagaras. Acum noi vrem san e angajam un avocet in acest sens ca in 

termenul prevazut de lege san e aparam. Ne-am gandit san e reprezinte d-na avocat 

avocat Doinita Lucia Moga.Ar fi bine sa ne explice mai intai d-na secretar interimar 

cadrul legal, ca mai apoi, opinia d-nei avocat, urmand ca mai apoi sa intocmim la punctul 

Interpelari, un proiect de hotarare in acest sens. Noi întotdeauna am dorit ca societatea 

Salco să urmărească interesele cetățenilor. Tot timpul am venit cu soluții și am propus un 

format care să vină în sprijinul cetățenilor. Format refuzat de către primarul Sorin 

Mănduc, iar astăzi ne ceartă, ca înainte de 1990, că nu mai avem voie să ne exprimăm și 

ne cheamă în judecată. Recunoaștem, așa ceva nu s-a mai văzut până acum, este o 

premieră. Am înțeles că domnul primar a spus că este o situație de criză la Salco și că 

riscă să intre în faliment. Sub nicio formă nu este adevărată această afirmație. Noi am 

venit cu soluție și am completat Consiliul de Administrație și am mandatat să conducă 

societatea până la sfârșitul lunii iunie. În ideea în care atunci va fi un nou consiliu local, 

care va veni cu o altă viziune. Îmi pare rău că acum, la final de mandat, am fost dat în 

judecată de primarul pe care l-am susținut în ultimii 10 ani.’’ 

 

 Domnul Bogdan:’’Societatea Salco Serv S.A. ne are pe noi, reprezentanții 

Consiliului Local, ca membrii în Consiliul de Administrație. Eu am rămas astăzi surprins 

că am fost chemați în judecată de această unitate, care este în subordinea Consiliului 

Local. Consider că această acțiune, de dare în judecată, putea să nu aibă loc și, prin 
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consultatea tuturor consilierilor locali, puteam să ajungem la o înțelegere prin numirea 

unui consiliu care să poată să coordoneze activitatea“ 
 

 Doamna Claudia Milea-secretar interimar:’’Conform prevederilor legale aveti 

dreptul sa va angajati un avocat si se impune si initierea unui proiect de hotarare prin care 

se propune angajarea unui avocat, urmand a se adopta o hotarare de consiliu local in acest 

sens.’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’In acest caz, propun acum pe loc initierea unui unui 

proiect de hotarare si apoi adoptarea unei hotarare de consiliu local in acest sens.’’ 

 

 Domnul Popa O:’’As vrea sa intreb cine plateste pe acest avocat Niculescu, cel 

din partea dl.primar? 

 

 Doamna Claudia Milea-secretar interimar:’’Din bugetul local se plateste.’’ 

 

 Domnul Popa O:’’Sa inteleg ca pe banii nostri,ai contribuabililor, dl.primar isi 

permite sa angajeze avocat, din banii cetatenilor?’’ 

 

 Doamna avocat Doinita Lucia Moga:’’ „Vom face o întâmpinare și o vom 

depune la Tribunal și va trebui să apărăm interesele Consiliului Local. Nu știu care sunt 

interesele Salco, dar Consiliul Local nu a luat hotărâri împotriva intereselor Salco, ci în 

favoarea cetățenilor“. Există o lege prin care Executivul nu are voie să dea în judecată 

autoritatea deliberativă. În cazul nostru primarul și Consiliul Local.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’Asadar, la punctul 2 "Interpelari", s-a intocmit un proiect 

de hotarare privind angajarea unui avocat să reprezinte interesele Consiliului Local al 

Municipiului Făgăraş,  în cauza de contencios administrativ având ca obiect obligarea 

acestuia în calitate de autoritate tutelară, de a propune Adunării Generale a Acţionarilor 

Societăţii SC SALCO SERV SA, la care subscrisa este unic acţionar, candidaţii pentru 

funcţia de membru în consiliul de administraţie recrutaţi în baza procedurilor legale – 

Dosar 1779/62/2016.’’ 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot Art.1 al proiectului de hotarare privind 

aprobarea angajarii d-nei av. Moga Doiniţa Lucia, în vederea reprezentării Consiliului 

Local al municipiului Făgăraş, în cauza de contencios administrativ având ca obiect 

obligarea acestuia în calitate de autoritate tutelară, de a propune Adunării generale a 

Acţionarilor Societăţii SC SALCO SERV SA, la care subscrisa este unic acţionar, 

candidaţii pentru funcţia de membru în consiliul de administraţie recrutaţi în baza 

procedurilor legale si se aproba in unanimitate-10 voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot Art.2 al proiectului de hotarare privind 

împuternicirea d-nei av. Moga Doiniţa Lucia, să formuleze şi să semneze cereri şi să 

exercite căile de atac, până la soluţionarea definitivă şi irevocabilă a cauzelor de 

contencios administrativ, Dosar nr. 1779/62/2016 si se aproba in unanimitate-10 voturi 

pentru.  
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 Domnul presedinte:Supune la vot Art.3 al proiectului de hotarare prin care se 

mentioneaza faptul ca, Contractul de reprezentare în instanţele de judecată va fi încheiat, 

în condiţiile legii, prin achiziţie directă si se împuterniceşte Primarul Municipiului 

Făgăraş, să semneze în numele şi pe seama Consiliului Local al municipiului Făgăraş 

contractul de achiziţie de servicii juridice - reprezentare în instanţă, aprobandu-se in 

unanimitate-10 voturi pentru. 

 

Domnul presedinte:Supune la vot Art.4 al proiectului de hotarare prin care se 

mentioneaza faptul ca plata onorariului de avocat se va asigura din bugetul local 

Cap.51.02 “ Achiziţii publice şi acţiuni externe” subcapitolul 51.02.03 “Autorităţi 

executive” Titlul II Bunuri şi servicii, articol bugetar 20.25. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si 

se aproba in unanimitate-10 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea 

nr.100/17.05.2016. 

 

 Domnul presedinte:Multumeste pentru participare si declara inchise lucrarile 

sedintei. 

 

 Drept urmare, s-a incheiat prezentul proces-verbal in 3 exemplare. 

 

 

 

 

 

    PRESEDINTE DE SEDINTA,     SECRETAR, 

    DELCEA CORNEL MARIUS    LAURA ELENA GIUNCA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PJ/PJ. 


